
 

 

Referat til bestyrelsesmøde i Hviding IF 
Mandag, den 18. marts kl. 20.00 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat  

3. Ny bestyrelsesstart  

Der er foretaget enighed omkring en ny måde at skrive referat fremadrettet. 

De forskellige udvalg, skal vejledes omkring de forskellige principper. Bestyrelsen er en støtte 

ved større opgaver/problematikker. 

4. Siden sidst / Bordet rundt 

Orientering omkring de forskellige udvalg. 

Esbjerg kommune udskifter til LED, rundt på de forskellige fodboldanlæg i kommunen. HIFs 

anlæg står til udskiftning i 2019/2020. Samtidig har HIF muligheden for at bruge de gamle 

lyskilder på multibanen.  

 

5. Multibane 

Banen er blevet overdraget fra Compan, og det sidste anlægsarbejde mangles klargjort rundt 

om banen. Der er givet tilkendegivelse på tilbuddet af rullegræs, omkring multibanen. Der 

kommer overvågning på banen, som sikrer banen for hærværk. Indvielse af bane; dato til 

forslag den 27. april 2019. 

6. Oplæg - årshjul 2019 

Gennemgang af indkomne forslag til et fremadrettet årshjul. 

 



7. Jubilæum 2020 

Enighed omkring en sammensætning af en styregruppe, som planlægger de forskellige 

aktiviteter i løbet af året. Jan Mortensen er tovholder fra bestyrelsen. 

8. Økonomi 

Et punkt som fremadrettet kommer på efter sommerferien. Medlem og grundtilskud, bliver 

søgt på inden 1. april. Et tilskud på 100.000 kr.  

 

9. Eventuelt 

Haltider skal sendes ud til udvalgene, med ønsker fra de enkelte udvalg, undersøges inden 

næste møde.  

Stafet 2020 den 20. maj.  Det er en af vores events dage i vores jubilæumsår. Medlemmer af 

HIF/ DGI kan løbe med depechen på ruten.  

Forslag: Information til udvalgene, et informationsmøde, hvor fælles principper gennemgås 

og sikrer fælles forståelse, og retningslinjer.   

Næste møde: 6 maj 20.00 

 

 

 

  


